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RESUMÉ 

Portefeuillehoudersoverleg fysiek domein                                                                 16 en 17 februari 2023                                                  .. 
 

Algemeen 
Omschrijving Aanwezig 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

Blaricum: Frans Cornelis, Joke Lanphen 
Gooise Meren: Barbara Boudewijnse, Hugo Bellaart, Mark Marshall  
Laren: Frits Westerkamp 
Hilversum: Bart Heller, Arno Scheepers 
Huizen: Roland Boom, Fleur van der Kleij, Bert Rebel 
Wijdemeren: Maarten Hoelscher, Els Kruijt, Gert Zagt  
Regio: Jacqueline Agricola, Lisa Berkelaar, Inger van Gelderen, Rowena Kuijper, 
Bart van Manen, Piet Vriend, Marc Maassen, Jelle Postma, Marco van der Spek, 
Esther Mathijssen 
EDB: Ronald Cobben, Herman Schotman 
Hilversum: Ine Tibosch 
Provincie N-H: Olga Prins 

Contactpersoon Jacqueline Agricola / Piet Vriend 

E-mail j.agricola@regiogv.nl / p.vriend@regiogv.nl 

Vertrouwelijk Nee 

Kenmerk 23.0001792 

 
Ruimte en mobiliteit 
 
Mededelingen 

Algemene mededelingen: 

 Hugo Bellaart stelt zich voor als de nieuwe voorzitter. 

 Alette Zandbergen heeft afscheid genomen als wethouder in Wijdemeren. 

 De resumés van 27 en 28 oktober en 8 en 9 december worden ongewijzigd vastgesteld. 
 
Op het gebied van mobiliteit zijn vier mededelingen: 

 Rijk en Metropoolregio Amsterdam (MRA) hebben in de Programmaraad Samen Bouwen Aan 
Bereikbaarheid (SBAB) en het BO MIRT afspraken gemaakt over het Multimodaal 
Toekomstbeeld (MTB). Het PFHO is in het provinciaal verkeers- en vervoersberaad (PVVB) van 
december geïnformeerd over de uitkomsten. De Regio bereidt een informatiebrief voor om de 
raden te informeren over de inhoud van het MTB en de opgaven die specifiek voor onze regio 
spelen. 

 Provincie N-H bereidt samen met de Regio  een marktuitvraag voor om te komen tot een 
regionaal deelfietssysteem. De gemeenten in de regio worden ambtelijk betrokken bij het 
onderzoek om lokale opgaven en ambities in te brengen. De regio levert hieraan vanuit de RSA 
een bijdrage van €15.000. 

 Op 14 december 2022 is op de landelijke OV-Spoortafel over Goederen Noordoost Europa 
(GNOE) gesproken. De betrokken partijen benadrukten het grote belang van een spoedige start 
van het vervolgproces. Er is besloten om eerst nut en noodzaak van een Goederenroutering 
Noordoost-Europa te onderzoeken.  

 Op verzoek van het PFHO van december 2022 is een brief naar provincie N-H gestuurd over 
buslijn 109. De reactie van de provincie is als nazending met het PFHO gedeeld. De provincie 
stelt dat Lijn 109 niet als gevolg van vertragingen van realisatie van haltes, maar als gevolg van 
tegenvallende reizigersaantallen is afgeschaald naar een uursdienst.  

 
Terugkoppeling MRA 

Hugo Bellaart neemt in de MRA de taken van Alexander Luijten over. Barbara Boudewijnse blijft 
deelnemen aan het Bestuurlijk Overleg Landschap.  
De bestuurlijke platforms Economie en Ruimte zijn sinds het vorige PFHO niet bij elkaar gekomen.  
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Uitwerking regionale propositie 

Op 14 februari 2023 is een bestuurlijke bijeenkomst georganiseerd om het gesprek te voeren over 
de inhoud en focus van de regionale propositie. In de regionale propositie bepalen we samen waar 
we voor staan en waar we voor gaan als regio Gooi en Vecht. De eerste stap is een 2-pager die we 
o.a. benutten voor een lobbybrief die medio maart naar provincie N-H wordt verstuurd. De 
bestuurders zijn positief over de bijeenkomst en de hoofdlijn van de propositie. De inzet op de 
speerpunten wordt verder geconcretiseerd. Er volgt een schriftelijke ronde en een digitaal overleg 
om over de lobbybrief af te stemmen. 

 
NOVEX MRA 

Het PFHO is geïnformeerd over de actuele stand en de vervolgstappen in het traject NOVEX MRA. 
Het Rijk heeft vanuit de nationale omgevingsvisie 16 aandachtsgebieden aangewezen, de zgn. 
NOVEX-gebieden. Het grondgebied van de metropoolregio Amsterdam (MRA) is zo’n 
aandachtsgebied. De afstemming binnen de MRA vindt nog plaats. 21 februari is er een deelsessie 
voor regio Gooi en Vechtstreek. Er wordt voor het BO Leefomgeving (mei/juni 2023) een 
afstemmingsmoment gepland met het PFHO. 
De inbreng van de regio is consistent ten opzichte van het Verstedelijkingsconcept MRA, wat eerder 
door de raden is onderschreven. De inbreng wordt ook gebruikt als input voor de regionale 
propositie (zie vorige punt). 

 
Regionale uitvoeringsagenda zero emissie stadslogistiek 

In opdracht van de provincies Noord-Holland en Flevoland en de Vervoerregio is een bureau ingezet 
om te komen tot een Regionale Uitvoeringsagenda Stadslogistiek (RUAS). Hilversum heeft een 
onderzoek uitgevoerd naar zero emissie stadslogistiek (ZES). De inzichten en maatregelen gaan 
landen in de RUAS. De regiogemeenten zien meerwaarde in het regionaal oppakken van ZES en te 
leren van de inzichten van Hilversum. Hilversum staat positief tegenover het voorstel voor het 
meenemen van het regionale component indien er een vervolgonderzoek gaat starten. Het vervolg 
kan mogelijk niet eerder dan 2024 starten. Rond de zomerperiode wordt het uitvoeringsprogramma 
bij het actieprogramma onder de mobiliteitsvisie waar ZES in is opgenomen in de gemeenteraad 
van Hilversum behandeld. Een positieve raadsbehandeling is voorwaarde voor het vervolg. 

 
Knooppuntontwikkeling HOV-haltes korte termijn 

Het PFHO besluit de voorgestelde maatregelen uit de Quick Scan voor het busstation bij knooppunt 
Crailo uit te willen voeren en hierin niet af te schalen (optie 3 in het voorstel). Hierbij  kiezen zij voor 
het verplaatsen van de huidige fietsenstalling bij het busplatform naar de P+R locatie aan de 
overzijde. Voor de verdeling van kosten wordt gekozen naar rato van inwoneraantal. Hiervoor is 
lokale besluitvorming nodig. De portefeuillehouders benadrukken het belang van regionaal met 
elkaar optrekken op het mobiliteitsdossier. De mogelijkheden voor aanvullende externe financiering 
worden nader verkend maar dit wordt niet afgewacht. Wijdemeren maakt een voorbehoud en geeft 
aan dat zij eerst moeten afstemmen met provincie N-H. 

 
 Inzet Vervoer Gooi en Vechtstreek BV in aanvulling op reguliere dienstverlening 

Het voorstel is om met provincie N-H te verkennen of de verschraling van het OV kan worden 
tegengegaan door inzet van het doelgroepenvervoer als aanvulling op het reguliere OV. 
Uitgangspunt voor de verkenning is dat de kosten voor OV bij de concessieverlener blijven. De 
provincie staat positief ten opzichte van deze verkenning. Het PFHO vraagt aandacht voor de 
juridische aspecten van een eventuele inzet van Vervoer BV en geeft aan dat de kwaliteit van het 
doelgroepenvervoer te allen tijde in stand moet blijven en niet in het geding mag komen. Het PFHO 
spreekt zijn zorgen uit over het feit dat veel lijnen worden afgeschaald waardoor het OV steeds 
minder aantrekkelijk wordt. Het vullen van gaten in het reguliere OV door inzet van Vervoer BV   mag 
niet leiden tot een afhankelijkheid waarbij de provincie teveel op de Regio gaat leunen. De zorgen 
van de regiogemeenten worden  in het komend bestuurlijk PVVB gedeeld, ook specifiek over het 
afwaarderen van de buslijnen 100 en 109. 
Het PFHO stemt in met het binnen de gestelde kaders verkennen van de mogelijkheden voor de 
inzet van Vervoer BV . 

 
PPLG stand van zaken en vervolgproces 
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Het PFHO is geïnformeerd over de stand van zaken van het Provinciaal Programma Landelijk gebied 
(PPLG). Op 2 februari 2023 heeft de provincie hierover een conferentie georganiseerd. Het 
Nationaal Programma Landelijk Gebied (NPLG) bevat forse doelen voor stikstofreductie. 
De Provincie Noord-Holland is in de lead bij het opstellen van gebiedsplannen voor het PPLG in 
opdracht van het Rijk. In het PPLG worden de doelstellingen van het Rijk vertaald naar de provincie 
en worden de provinciale doelen op het gebied van landschap geïntegreerd. Op 1 juli 2023 wordt 
een conceptprogramma opgeleverd waar de gemeenten en overige stakeholders op kunnen 
reageren. Vanuit het PPLG worden vijf gebiedsprogramma’s uitgewerkt. Gooi en Vechtstreek plus 
Weesp zijn een deelgebied. Voor de indeling is gekeken naar gebiedskenmerken, niet naar 
bestuurlijke grenzen. De programmamanager voor ons gebied wordt  in maart of mei uitgenodigd 
voor het PFHO. 

 
Ontwikkelingen Arenapark 

Bij dit agendapunt sluiten ook de wethouders uit het PFHO Economie & Innovatie aan. 
 
Projectleider Ine Tibosch heeft de plannen voor het Arenapark in Hilversum gepresenteerd. Dit 
project staat op de 50+lijst van woningbouwontwikkelingen in de regio. Doel van deze sessie is 
informerend afstemmen. Formele afstemming in het kader van de provinciale verordening volgt 
later bij het opstellen van het bestemmingsplan. Er wordt vanuit het PFHO aandacht gevraagd voor 
de inpassing in het regionale mobiliteitssysteem.  

 
Vervolgstappen regionale doorfietsroutes 

In 2022 zijn de prioritaire regionale doorfietsroutes onder regie van de Regio uitgewerkt en door de 
colleges vastgesteld. Het voorstel is om vanuit de Regio een coördinator in te huren die met de 
gemeenten de planuitwerking oppakt en komt tot snelle realisatie. Het PFHO pleit ervoor om in de 
planuitwerking in nauwe samenwerking met de gemeenten op te trekken om te zorgen dat lokale 
wensen en belangen goed worden meegenomen. Het is wenselijk binnen de gemeentelijke 
organisaties een aanspreekpunt en intern verantwoordelijke te organiseren, als contactpersoon voor 
de coördinator en voor de interne processen en afstemming. Het PFHO stemt in met de inhuur van 
een regionale coördinator doorfietsroutes om de routes in samenhang uit te werken en realisatie te 
versnellen. De regiogemeenten stellen de benodigde middelen ter beschikking volgens de 
verdeelsleutel naar rato van het inwoneraantal. Wijdemeren maakt een voorbehoud en geeft aan dat 
zij eerst moeten afstemmen met provincie N-H. 

 
Bouwen en wonen 
 
Het PFHO Bouwen en Wonen is vervallen. 
 
Milieu en duurzaamheid 
 
Mededelingen 

Resumés van 28 oktober en 9 december 2022 zijn ongewijzigd vastgesteld. 

 
Evaluatie 2022 en Werkplan 2023 Energiedienstenbedrijf 

Het Energiedienstenbedrijf (EDB) heeft conform de afspraken haar werkplan 2023 en de evaluatie 
van het werkplan 2022 ingediend. In 2022 is afgesproken dat gemeenten in 2023 het EDB nog 
financieren vanuit het resterend budget. Ook de provincie is hiermee akkoord gegaan. De meeste 
gemeenten hebben werkafspraken gemaakt met het EDB. Gooise Meren gaat nader met het EDB in 
gesprek. Het PFHO benoemt de conversie-ratio als een blijvend aandachtspunt. Het PFHO stelt het 
voorgelegde werkplan 2023 vast en verleent hiervoor opdracht aan het EDB. 
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RES uitvoeringsprogramma Regio GV 

In 2022 is een regionaal uitvoeringsprogramma RES opgesteld als uitwerking van de RES 1.0 die 
medio 2021 door de gemeenteraden is vastgesteld. Het uitvoeringsprogramma stond in december 
geagendeerd in het PFHO. Dit is een vervolg op de bespreking. Het PFHO heeft aangegeven het 
wenselijk te vinden nogmaals scherp te duiden waar de ‘logische’ regionale opgaven zitten. Wat 
doen we samen als regio en op welke onderwerpen gaan gemeenten (eerst) lokaal aan de slag? De 
gemeenten spreken af elkaar goed te informeren over lokale activiteiten zodat gemeenten bij elkaar 
aan kunnen haken in trajecten. Het PFHO geeft aan dat de insteek van het uitvoeringsprogramma 
vooral pragmatisch moet zijn: waar is het logisch en nodig om regionaal samen te werken? 
Ambtelijk zijn vanuit de Regio gesprekken gevoerd met het directieoverleg fysiek domein en de 
beleidsadviseurs van de gemeenten. Het overzicht per gemeente wordt aan het 
uitvoeringsprogramma toegevoegd. Het uitvoeringsprogramma wordt in het PFHO van 31 maart 
2023 opnieuw geagendeerd. 

 
GAD uitvoeringsplan 2023-2026 

Het GAD uitvoeringsplan is een vertaling van de Grondstoffenvisie die in de vorige bestuursperiode 
is vastgesteld. Het algemeen bestuur stelt het uitvoeringsplan vast, het PFHO adviseert. Het 
uitgangspunt voor de uitvoering van de plannen is om binnen de bestaande budgetten te blijven. 
Waar er budgettaire effecten zijn zal dit in een apart proces aan gemeenten worden voorgelegd.  
 
Op dit moment wordt gewerkt aan een huisvestingsplan. Hierbij zijn meerdere gemeenten lokaal 
betrokken vanuit de verschillende locaties van de GAD. Hierbij kunnen verbindingen worden gelegd 
met ontwikkelingen op andere schaalniveaus zoals koppelkansen met ontwikkelingen circulaire 
economie, gemeentelijke activiteiten openbaar groen en overige regionale maatschappelijke 
opgaven waarvoor ruimte wordt gezocht.  
 
Een conceptversie van het uitvoeringsplan 2023-2026 is in het PFHO besproken. De opmerkingen 
van het PFHO worden verwerkt in het stuk dat eind februari-begin maart wordt vrijgegeven voor 
lokale behandeling in de colleges. Op 20 maart 2023 wordt een regionaal Webinar georganiseerd 
waarin de raadsleden worden geïnformeerd over de inhoud van het GAD uitvoeringsplan. Op 31 
maart 2023 wordt het definitieve plan ter advisering aan het PFHO voorgelegd. Er wordt een 
werkbezoek georganiseerd naar huisvestingslocaties van de GAD.  

 
Eerste voortgangsrapportage RES 

De eerste voortgangsrapportage RES NHZ is ter kennisname geagendeerd. Het PFHO merkt op dat 
er een omvangrijke informatiestroom is vanuit de energieregio naar gemeenten waarbij de lokale 
relevantie niet altijd meteen duidelijk is. Een aantal bestuurders geeft aan de rapportage ter 
informatie door te sturen naar de gemeenteraad.  

 
Economie en innovatie 
 
Het PFHO Economie & Innovatie is vervallen. 
 


